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Številka:   900-45/2021-12                                                 

Datum:    23. 9. 2021 

 

 

Z A P I S N I K 

 

28. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj, ki je bila v ponedeljek, 20. septembra 2021, ob 

15. uri v veliki dvorani dominikanskega samostana, Muzejski trg 1, Ptuj. 

 

Sejo je, na podlagi 23. člena Statuta občine in 21. člena Poslovnika sveta, sklicala in vodila Nuška Gajšek, 

županja Mestne občine Ptuj. 

 

Svojo odsotnost na seji sta opravičila Andrej Čuš in Metka Petek Uhan. 

 

Pred obravnavo gradiva je predsedujoča mestni svet seznanila, da se današnja seja slikovno snema. 

Posnetek seje si lahko ogledajo v okviru programske sheme PeTV. 

 

Skupaj prisotni svetniki: dr. Bojan Pahor, Dijana Alibabić, Marjan Bezjak, Vladimir Koritnik, mag. Darja 

Harb, Marjan Kolarič, Nuša Vrabl Ferenčič, Andrej Vindiš, Milan Klemenc, Alen Iljevec, Janez Rožmarin, 

Marta Tušek, Andrej Lazar, mag. Mirjana Nenad, Luka Žižek, Boštjan Šeruga, mag. Sonja Purgaj, Matej 

Siebenreich, Sergeja Puppis Freebairn, Aleksander Voda, Miha Požgai, dr. Štefan Čelan, Tatjana 

Vaupotič Zemljič, Rajko Fajt, Helena Neudauer, Gorazd Orešek in Mario Hlušička. 

 

Na seji sveta so prisostvovali tudi: Alen Jevtović, direktor občinske uprave, Alenka Korpar, direktorica 

Skupne občinske uprave občin v SP, Benjamin Panikvar, vodja Oddelka za javne finance, Andrej Trunk, 

vodja Oddelka za gospodarske dejavnosti, Martin Kukovič, vodja Oddelka za pravne zadeve in ravnanje s 

stvarnim premoženjem, Matej Gajser, vodja Sekretariata za splošne zadeve, Zdenka Ristič, Sekretariat za 

splošne zadeve, Denis Hrga, Sekretariat za splošne zadeve, Stanka Krajnc Letonja, Kabinet župana, 

Matic Merc, Kabinet župana, mag. Alen Hodnik, Javne službe Ptuj, d.o.o. 

 

Na seji prisotni novinarji sredstev javnega obveščanja: Anemari Kekec, Dženana Kmetec, Hojka Berlič, 

Tinček Ivanuša, Gabrijela Milošič in Miha Masten.  

 

DOLOČITEV DNEVNEGA REDA: 

Z vabili za 28. sejo je županja predlagala 22 točk možnega dnevnega reda. Vabilo in pripadajoče gradivo 

je bilo v četrtek, 9. septembra 2021, objavljeno in dostopno na spletni strani Mestne občine Ptuj, na 

naslovu www.ptuj.si in zavihku seje občinskega sveta za interne uporabnike. Gradivo za 20. točko je bilo 

objavljeno v petek, 10. septembra 2021. 

 

Predlog za SKRAJŠANI POSTOPEK v 5. točki dnevnega reda: 

Osnutek (predlog) Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskem prostorskem načrtu 

v Mestni občini Ptuj – pete spremembe in dopolnitve 

 

http://www.ptuj.si/
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Glede nato, da gre za manj zahtevne spremembe in dopolnitve odloka, je županja mestnemu svetu 
predlagala v obravnavo in sprejem odlok po skrajšanem postopku. 
 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbor za gospodarstvo sta soglasno 

podprla predlog za sprejem odloka po skrajšanem postopku. 

 

Statutarno pravna komisija je ugotovila, da  gre za manj zahtevne spremembe in dopolnitve 

obstoječega predpisa in da so, v skladu s 93. členom Poslovnika Mestnega sveta Mestne občine Ptuj, 

izpolnjeni pogoji za sprejem odloka po skrajšanem postopku.  

 

Ker ni bilo razprave o predlogu za obravnavo in sprejem odloka po skrajšanem postopku, jo je 

predsedujoča sklenila in dala predlog za skrajšani postopek na glasovanje. 

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 24 navzočih soglasno (ZA-24, PROTI-

0) sprejel  predlog za sprejem odloka po skrajšanem postopku v 5. točki dnevnega reda. 

 

Predlog za SKRAJŠANI POSTOPEK v 7. točki dnevnega reda: 

Osnutek (predlog) Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega 

lekarniškega zavoda Lekarne Ptuj 

 
Glede na to, da gre za manj zahtevne spremembe in dopolnitve odloka, je županja mestnemu svetu 
predlagala v obravnavo in sprejem odloka po skrajšanem postopku. 
 

Odbor za socialno varstvo, zdravstvo in kulturo je soglasno podprl sprejem odloka po skrajšanem 

postopku. 

 

Statutarno pravna komisija je ugotovila, da gre za manj zahtevne spremembe in dopolnitve obstoječega 

predpisa in da so, v skladu s 93. členom Poslovnika Mestnega sveta Mestne občine Ptuj, izpolnjeni pogoji 

za sprejem odloka po skrajšanem postopku.  

 

Ker ni bilo razprave o predlogu za obravnavo in sprejem odloka po skrajšanem postopku, jo je 

predsedujoča sklenila in dala predlog za skrajšani postopek na glasovanje. 

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 25 navzočih soglasno (ZA-25, PROTI-

0) sprejel  predlog za sprejem odloka po skrajšanem postopku v 7. točki dnevnega reda. 

 

Ker ni bilo drugih predlogov za spremembe ali dopolnitve z vabili predlaganega dnevnega reda, je 

predsedujoča za 28. redno sejo mestnega sveta predlagala v sprejem naslednji 

 

DNEVNI RED: 

1. Predloga zapisnikov: 

a) 27. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj 

b) 6. izredne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj 

2. Predlog Odloka o spremembi Odloka o proračunu Mestne občine Ptuj za leto 2021 

3. Predlog Odloka o proračunu Mestne občine Ptuj za leto 2022 

4. Poročilo o izvrševanju proračuna Mestne občine Ptuj v prvem polletju 2021 

5. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskem prostorskem načrtu v Mestni 

občini Ptuj – pete spremembe in dopolnitve  

6. Predlog Sklepa o soglasju k zadolžitvi podjetja Javne službe Ptuj, d.o.o. 

7. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega lekarniškega zavoda 

Lekarne Ptuj 
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8. Predlog Pravilnika o spremembah Pravilnika o povračilu stroškov šolskega prevoza šoloobveznih 

otrok in otrok s posebnimi potrebami v Mestni občini Ptuj 

9. Predlog Odredbe o spremembi Odredbe o določitvi javnih in rezerviranih parkirnih površin na območju 

Mestne občine Ptuj 

10. Predlog Sklepa o spremembah Sklepa o potrditvi cen storitev izbirne lokalne gospodarske javne 

službe urejanja in vzdrževanja javnih parkirišč in odvoza nepravilno parkiranih vozil na območju 

Mestne občine Ptuj 

11. Predlog Sklepa o izvajanju videonadzora na javnih površinah na območju Mestne občine Ptuj 

12. Predlog Sklepa o potrditvi izglasovanih projektov v okviru participativnega proračuna v Mestni občini 

Ptuj za leto 2022 

13. Predlog Sklepa o dopolnitvi Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Mestne občine Ptuj za leto 

2021 

14. Predlog Sklepa o brezplačni uporabi poslovnega prostora Prešernova ulica 18, Ptuj 

15. Predlog Sklepa o brezplačnem prenosu nepremičnega premoženja Mestne občine Ptuj na državo 

16. Predlog Sklepa o soglasju k osnutku Pogodbe o brezplačni pridobitvi nepremičnega premoženja  

17. Predlog Sklepa o prodaji poslovnega prostora Prešernova ulica 1, Ptuj, katastrska občina 400 Ptuj, 

stavba 1536, del stavbe 7 

18. Predlog Sklepa o prodaji poslovnega prostora Cankarjeva ulica 9, Ptuj, katastrska občina 400 Ptuj, 

stavba 944, del stavbe 4 

19. Predlog Sklepa o prodaji stanovanja Zelenikova ulica 1, Ptuj, katastrska občina 400 Ptuj, stavba 1147, 

del stavbe 2 

20. Volitve in imenovanja: 

a) Predlog Sklepa o imenovanju nadomestnega člana različnih interesnih skupin Programskega 

sveta podjetja Javne službe Ptuj, d.o.o. 

b) b) Predlog Sklepa o imenovanju predstavnika mestnega sveta ustanoviteljice v Nadzorni svet 

podjetja Javne službe Ptuj, d.o.o. 

c) Predlog Mnenja k imenovanju ravnateljice javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna 

šola Ljudski vrt 

21. Pobude in vprašanja  

22. Informacije 

 

Ker ni bilo pripomb na predlagani dnevni red seje, je predsedujoča predlagala glasovanje o predlaganem 

dnevnem redu. 

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 24 navzočih soglasno (ZA-24, PROTI-

0) sprejel predlagani dnevni red. 

 

1. Predloga zapisnikov:  

a) 27. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj  

 

Na predlog zapisnika 27. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj ni bilo pripomb, zato je 

predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog zapisnika 27. redne seje Mestnega sveta 

Mestne občine Ptuj, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 22 navzočih soglasno (ZA-22, PROTI-

0) sprejel predlagani sklep. 

 

b) 6. izredne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj  

 

Na predlog zapisnika 6. izredne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj ni bilo pripomb, zato je 

predsedujoča dala na glasovanje naslednji 
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SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog zapisnika 6. izredne seje Mestnega sveta 

Mestne občine Ptuj, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 22 navzočih soglasno (ZA-22, PROTI-

0) sprejel predlagani sklep. 

 

2. Predlog Odloka o spremembi Odloka o proračunu Mestne občine Ptuj za leto 2021 

 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo, Odbor za družbene dejavnosti, Odbor 

za finance, Odbor za gospodarstvo, Odbor za socialno varstvo, zdravstvo in kulturo ter Odbor za 

splošne zadeve in lokalno samoupravo so soglasno podprli predlog Odloka o spremembi Odloka o 

proračunu Mestne občine Ptuj za leto 2021.  

 

Statutarno pravna komisija po obravnavi predloga odloka nanj ni imela pripomb in ga je predlagala 

mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Benjamin Panikvar, vodja Oddelka za javne finance je predstavil Predlog odloka o spremembi Odloka o 

proračunu Mestne občine Ptuj za leto 2021.  

 

Ker ni bilo razprave o predlogu odloka, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Odloka o spremembi Odloka o proračunu 

Mestne občine Ptuj za leto 2021, v predloženem besedilu. 
Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 24 navzočih soglasno (ZA-24, PROTI-

0) sprejel predlagani sklep. 

 

3. Predlog Odloka o proračunu Mestne občine Ptuj za leto 2022 

 

Vsi odbori so ocenili, da je predlagani proračun ustrezna podlaga za 30 dnevno javno razpravo.  

 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo, Odbor za družbene dejavnosti, Odbor 

za finance, Odbor za gospodarstvo, Odbor za socialno varstvo, zdravstvo in kulturo ter Odbor za 

splošne zadeve in lokalno samoupravo so soglasno podprli predlog Odloka o proračunu Mestne občine 

za leto 2022.  

 

Statutarno pravna komisija po obravnavi predlog odloka nanj ni imela pripomb in ga je predlagala 

mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

V nadaljevanju je Benjamin Panikvar, vodja Oddelka za javne finance, podrobneje predstavil predlog 

Odloka o proračunu Mestne občine Ptuj za leto 2022. 

 

Milan Klemenc je pregledal proračun in ima nekaj pripomb. Že v lanskem letu so govorili o tem, da se ob 

pripravi proračuna, na vsaki postavki v posebnem delu proračuna, omogoči vključiti funkcijo za prikaz 

obrazložitev. Dogovorjeno je bilo, da se bo to uredilo in bo zadeva bolj pregledna, ker se bo prej videlo  za 

kaj gre pri posamezni proračunski postavki. Kar nekaj je tudi tiskarskih napak. Prosi, da se pred drugo 

obravnavo dopolnjenega predloga le-te popravijo.  

2142 Nakup računalniške opreme. Na začetku »koronske krize«  je dal pobudo o nabavi 

informacijskega sistema za delo na daljavo in glasovanje na daljavo. Upa, da to ne bo potrebno, ampak 

glede na to, da je na tej postavki načrtovanih 90.000 evrov meni, da znesek 6000 evrov, kolikor naj bi stal 

takšen program, ne bi smel biti problem. Omenil je, da prihaja do zmede, ko pride do glasovanja na 

daljavo. Zato lahko tak program olajša potek seje. 

Izpostavil je tudi postavko Vzdrževanje domov četrtnih skupnosti. Ker je postavka znižana meni, da so 

četrtne skupnosti srce celotne Mestne občine Ptuj in si zaslužijo ta del sredstev. Zdaj se sredstva za 
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domove zagotavljajo skozi druge projekte. Problem bo nastal ob kakšni večji investiciji in teh sredstev ne 

bo na razpolago.  

Omenil je tudi Mrliško vežico, s katero smo pričeli lansko leto, ko smo na 25. seji mestnega sveta potrdili 

DIIP. Takrat je predlagal, da se izvede »in-house« naročilo, kar bi pomenilo takojšnji začetek realizacije. 

Sedaj pa ugotavlja, da se zadeve zamikajo, kar je nesprejemljivo, glede na to, da je pobudo za realizacijo  

podprlo več svetniških skupin. Meni, da sem mora najti  zdrav razum za nadaljevanje tega projekta, bodisi 

kot nov projekt ali s pametno investicijo in adaptacijo obstoječe.  

Županja je podala obrazložitev glede projekta vežice. 

 

Marta Tušek je podala pripombo pri Mrliški vežici, za katero sta bili na voljo dve varianti, prva za 

adaptacijo in druga za novogradnjo s kompletnim rušenjem, razen kleti. Meni, da je nesmiselno vztrajati  

pri novogradnji, če je ne dosegamo. Predlaga, da se  pogleda prva varianta sanacije, ki je bila dobra. S 

tem bil lahko takoj prihranili toliko, da bi se dela lahko začela takoj.  

 

Janez Rožmarin je povedal, da je proračun razvojno naravnan in ima poudarek na investicijah. Kljub 

temu meni, da je za cestno infrastrukturo  in glede na stanje cest, milijon evrov v proračunu premalo. 

Izpostavil je tudi industrijsko cono ker meni, da moramo na Ptuju strateško gledati na podporo 

gospodarstvu, v katerem je dodana v rednost.  

Pozornost je namenil še Osnovni šoli Breg, pri kateri bo kmalu potrebna investicija.  

Pohvalil je, da je bil participativni proračun v letu 2021 dobro začrtan in da moramo v prihodnje planirati 

višja sredstva za ta namen, saj imajo ljudje ideje in potrebe za porabo teh sredstev. 

Izpostavil je še zadolževanje in podatek, da smo visoko zadolženi. Ni navdušen samo nad prodajo, po 

njegovem mnenju bi bilo treba kdaj razmišljati tudi o nakupu strateških nepremičnin oz. parcel, za katere 

vemo, da jih bomo potrebovali za infrastrukturo ali kakšna druga vlaganja.  

Proračun bodo v NSi podprli, a želijo, da se upošteva tudi kakšen njihov predlog. 

 

Alen Iljevec želi, da se v proračunu za leto 2022 namenijo zadostna sredstva za projekte, ki so obljubljeni 

in začeti. Tudi za vežico. Meni, da je utopični misliti, da so cene v tem trenutku napihnjene in da bodo v 

bodoče pričele padati. Poudarja, da naj se končajo obljubljeni projekti in zagotovijo zadostna sredstva za 

izvedbo mrliške vežice.  

 

Dr. Štefan Čelan pove, da je predlog proračuna dobro pripravljeno izhodišče za javno razpravo. V 30 

dneh pa bo prišlo do predlogov, ki bi jih bilo smiselno vključiti v proračun. Razvojna podravska 

konferenca, v tem trenutku predvideva deset strateških projektov celotnega Podravja, pri katerih bo 

Mestna občina Ptuj pomembno vključena. Zato predlaga, da se ti projekti znajdejo v proračunu. Vsaj z 

nazivom in simbolno vrednostjo, da so v proračunu zastopani in jih mestni svet podpre. Meni, da v 

primeru, da tega ne bo v proračunu, bo do resornega ministrstva težko nastopati. Na ZRS Bistra bodo 

pripravili gradivo, na kakšen način se naj s simboličnim zneskom projekti vključijo, da bomo lahko 

participirali pri državi, EU in še komu. Sicer pa podpira 30 dnevno razpravo in verjame, da se bodo 

uskladili in bo proračun nato sprejet.  

 

Ker je bila razprava o predlogu odloka izčrpana, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje 

naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Odloka o proračunu Mestne občine Ptuj 

za leto 2022 ter predlog odloka ocenjuje kot primerno podlago za izvedbo 30 dnevne javne 

razprave.  

Javna razprava začne teči z dnem objave predloga Odloka o proračunu Mestne občine Ptuj za leto 

2022 z vsemi dokumenti na spletni strani Mestne občine Ptuj. 

V času uradnih ur Mestne občine Ptuj je gradivo o proračunu dostopno zainteresiranim tudi na 

sedežu Mestne občine Ptuj, Mestni trg 1, Ptuj. 
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Mestni svet Mestne občine Ptuj županji, kot predlagateljici predloga proračuna nalaga, da do sedaj 

dane pobude in predloge delovnih teles ter predloge in pobude iz razprave na današnji seji 

mestnega sveta ustrezno upošteva pri pripravi Dopolnjenega predloga Odloka o proračunu Mestne 

občine Ptuj za leto 2022. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 27 navzočih soglasno (ZA-27, PROTI-

0) sprejel predlagani sklep. 

 

4. Poročilo o izvrševanju proračuna Mestne občine Ptuj v prvem polletju 2021 

 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo, Odbor za družbene dejavnosti, Odbor 

za finance, Odbor za gospodarstvo, Odbor za socialno varstvo, zdravstvo in kulturo ter Odbor za 

splošne zadeve in lokalno samoupravo so soglasno sprejele Poročilo o izvrševanju proračuna Mestne 

občine Ptuj v prvem polletju 2021. 

 

Statutarno pravna komisija po obravnavi poročila nanj ni imela pripomb in ga je predlagala mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

V nadaljevanju je Benjamina Panikvar, vodja Oddelka za javne finance, podrobneje predstavil Poročilo o 

izvrševanju proračuna Mestne občine Ptuj v prvem polletju 2021. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu poročila, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj se je seznanil s poročilom o izvrševanju proračuna Mestne 

občine Ptuj v prvem polletju 2021, v predloženem besedilu. 
Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 27 navzočih z večino glasov (ZA-26, 

PROTI-0) sprejel predlagani sklep. 

 

5. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskem prostorskem načrtu v Mestni 

občini Ptuj – pete spremembe in dopolnitve  

 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbor za gospodarstvo sta soglasno 

podprla predlog odloka. 

 

Statutarno pravna komisija je ocenila predlog odloka kot primernega za nadaljnjo obravnavo na 

mestnem svetu. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu odloka, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah 

Odloka o občinskem prostorskem načrtu v Mestni občini Ptuj – pete spremembe in dopolnitve, v 

predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 27 navzočih soglasno (ZA-27, PROTI-

0) sprejel  predlagani sklep. 

 

6. Predlog Sklepa o soglasju k zadolžitvi podjetja Javne službe Ptuj, d.o.o. 

 

Odbor za finance in Odbor za gospodarstvo sta soglasno podprla predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija se je seznanila s predlogom sklepa, nanj ni imela pripomb in ga je  

predlagala mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, je predsedujoča dala na glasovanje naslednji  
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SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o soglasju k zadolžitvi podjetja 

Javne službe Ptuj, d.o.o., v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 26 navzočih soglasno (ZA-26, PROTI-

0) sprejel  predlagani sklep. 

 

7. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega lekarniškega 

zavoda Lekarne Ptuj  

 

Odbor za socialno varstvo, zdravstvo in kulturo sta soglasno podprla predlog odloka. 

 

Statutarno pravna komisija se je seznanila s predlogom odloka, nanj ni imela pripomb in ga je 

predlagala mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker je bila razprava o predlogu odloka izčrpana, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje 

naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah 

Odloka o ustanovitvi javnega lekarniškega zavoda Lekarne Ptuj, v predloženem besedilu. 
Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 26 navzočih soglasno (ZA-26, PROTI-

0) sprejel  predlagani sklep. 

 

8. Predlog Pravilnika o spremembah Pravilnika o povračilu stroškov šolskega prevoza 

šoloobveznih otrok in otrok s posebnimi potrebami v Mestni občini Ptuj 

 

Odbor za družbene dejavnosti in Odbor za finance sta soglasno podprla predlog pravilnika. 

 

Statutarno pravna komisija  se je seznanila s predlogom pravilnika, nanj ni imela pripomb in ga je 

predlagala mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker je bila razprava o predlogu pravilnika izčrpana, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje 

naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Pravilnika o spremembah Pravilnika o 

povračilu stroškov šolskega prevoza šoloobveznih otrok in otrok s posebnimi potrebami v Mestni 

občini Ptuj, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 27 navzočih soglasno (ZA-27, PROTI-

0) sprejel  predlagani sklep. 

 

9. Predlog Odredbe o spremembi Odredbe o določitvi javnih in rezerviranih parkirnih površin na 

območju Mestne občine Ptuj 

 
Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbor za gospodarstvo sta soglasno 

podprla predlog odredbe. 

 

Statutarno pravna komisija  se je seznanila s predlogom odredbe, nanjo ni imela pripomb in ga je 

predlagala mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu odredbe, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Odredbe o spremembi Odredbe o 

določitvi javnih in rezerviranih parkirnih površin na območju Mestne občine Ptuj, v predloženem 

besedilu. 
Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 27 navzočih soglasno (ZA-27, PROTI-

0) sprejel  predlagani sklep. 
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10. Predlog Sklepa o spremembah Sklepa o potrditvi cen storitev izbirne lokalne gospodarske 

javne službe urejanja in vzdrževanja javnih parkirišč in odvoza nepravilno parkiranih vozil na 

območju Mestne občine Ptuj. 

 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo, Odbor za finance in Odbor za 

gospodarstvo  sta soglasno podprli predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija se je seznanila s predlogom sklepa, nanj ni imela pripomb in ga je 

predlagala mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o spremembah Sklepa o potrditvi 

cen storitev izbirne lokalne gospodarske javne službe urejanja in vzdrževanja javnih parkirišč in 

odvoza nepravilno parkiranih vozil na območju Mestne občine Ptuj, v predloženem besedilu. 
Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 27 navzočih soglasno (ZA-27, PROTI-

0) sprejel predlagani sklep. 

 

11. Predlog Sklepa o izvajanju videonadzora na javnih površinah na območju Mestne občine Ptuj 

 

Odbor za splošne zadeve in lokalno samoupravo je soglasno podprl predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija je ocenila predlog sklepa kot primernega za nadaljnjo obravnavo in sprejem 

na mestnem svetu. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o izvajanju videonadzora na 

javnih površinah na območju Mestne občine Ptuj, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 25 navzočih z večino glasov (ZA-24, 

PROTI-0) sprejel  predlagani sklep. 

 

12. Predlog Sklepa o potrditvi izglasovanih projektov v okviru participativnega proračuna v Mestni 

občini Ptuj za leto 2022 

 

Odbor za finance in Odbor za splošne zadeve in lokalno samoupravo sta soglasno podprla predlog 

sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija se je seznanila s predlogom sklepa, nanj ni imela pripomb in ga je 

predlagala mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o potrditvi izglasovanih projektov 

v okviru participativnega proračuna v Mestni občini Ptuj za leto 2022, v predloženem besedilu. 
Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 27 navzočih z večino glasov (ZA-26, 

PROTI-0) sprejel predlagani sklep. 

 

13. Predlog Sklepa o dopolnitvi Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Mestne občine Ptuj 

za leto 2021 

 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo, Odbor za finance in Odbor za 

gospodarstvo  so soglasno podprli predlog sklepa. 



9 

 

 

Statutarno pravna komisija se je seznanila s predlogom sklepa, nanj ni imela pripomb in ga je 

predlagala mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o dopolnitvi Načrta ravnanja z 

nepremičnim premoženjem Mestne občine Ptuj za leto 2021, v predloženem besedilu. 
Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 27 navzočih soglasno (ZA-27, PROTI-

0) sprejel predlagani sklep. 

 

14. Predlog Sklepa o brezplačni uporabi poslovnega prostora Prešernova ulica 18, Ptuj 

 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo, Odbor za finance in Odbor za 

gospodarstvo  so soglasno podprli predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija se je seznanila s predlogom sklepa, nanj ni imela pripomb in ga je 

predlagala mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o brezplačni uporabi poslovnega 

prostora Prešernova ulica 18, Ptuj, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 26 navzočih z večino glasov (ZA-25, 

PROTI-0) sprejel predlagani sklep. 

 

15. Predlog Sklepa o brezplačnem prenosu nepremičnega premoženja Mestne občine Ptuj na 

državo 

 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo, Odbor za finance in Odbor za 

gospodarstvo  so soglasno podprli predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija se je seznanila s predlogom sklepa, nanj ni imela pripomb in ga je  

predlagala mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o brezplačnem prenosu 

nepremičnega premoženja Mestne občine Ptuj na državo, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 27 navzočih z večino glasov (ZA-26, 

PROTI-1) sprejel predlagani sklep. 

 

16. Predlog Sklepa o soglasju k osnutku Pogodbe o brezplačni pridobitvi nepremičnega 

premoženja  

 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo, Odbor za finance in Odbor za 

gospodarstvo so soglasno podprli predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija se je seznanila s predlogom sklepa, nanj ni imela pripomb in ga je 

predlagala mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet sprejme predlog Sklepa o soglasju k osnutku Pogodbe o brezplačni pridobitvi 

nepremičnega premoženja. 
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Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 26 navzočih z večino glasov (ZA-25, 

PROTI-0) sprejel  predlagani sklep. 

 

17. Predlog Sklepa o prodaji poslovnega prostora Prešernova ulica 1, Ptuj, katastrska občina 400 

Ptuj, stavba 1536, del stavbe 7 

 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo, Odbor finance in Odbor za 

gospodarstvo so soglasno podprli predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija se je seznanila s predlogom sklepa, nanj ni imela pripomb in ga je 

predlagala mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o prodaji poslovnega prostora 

Prešernova ulica 1, Ptuj, katastrska občina 400 Ptuj, stavba 1536, del stavbe 7, v predloženem 

besedilu. 
Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 26 navzočih z večino glasov (ZA-25, 

PROTI-0) sprejel predlagani sklep. 

 

18. Predlog Sklepa o prodaji poslovnega prostora Cankarjeva ulica 9, Ptuj, katastrska občina 400 

Ptuj, stavba 944, del stavbe 4 

 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo, Odbor za finance in Odbor za 

gospodarstvo so soglasno podprli predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija je ocenila predlog sklepa kot primernega za nadaljnjo obravnavo na 

mestnem svetu. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o prodaji poslovnega prostora 

Cankarjeva ulica 9, Ptuj, katastrska občina 400 Ptuj, stavba 944, del stavbe 4, v predloženem 

besedilu.  

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 27 navzočih z večino glasov (ZA-25, 

PROTI-0) sprejel predlagani sklep. 

 

19. Predlog Sklepa o prodaji stanovanja Zelenikova ulica 1, Ptuj, katastrska občina 400 Ptuj, stavba 

1147, del stavbe 2 

 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo, Odbor za finance in Odbor za 

gospodarstvo so soglasno podprli predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija  je ocenila predlog sklepa kot primernega za  nadaljnjo obravnavo na 

mestnem svetu. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o prodaji stanovanja Zelenikova 

ulica 1, Ptuj, katastrska občina 400 Ptuj, stavba 1147, del stavbe 2, v predloženem besedilu.  

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 27 navzočih soglasno (ZA-27, PROTI-

0) sprejel predlagani sklep. 
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20. Volitve in imenovanja: 

a) Predlog Sklepa o imenovanju nadomestnega člana različnih interesnih skupin Programskega 

sveta podjetja Javne službe Ptuj, d.o.o. 

 

Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je oblikovala predlog sklepa o imenovanju 

Branke Bezeljak za nadomestnega člana različnih interesnih skupin Programskega sveta podjetja Javne 

službe Ptuj, d.o.o. 

 

Statutarno pravna komisija  k besedilu predloga sklepa ni imela pripomb.  

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o imenovanju nadomestnega 

člana različnih interesnih skupin Programskega sveta podjetja Javne službe Ptuj, d.o.o., v 

predloženem besedilu.    

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 26 navzočih soglasno (ZA-26, PROTI-

0) sprejel predlagani sklep. 

 

b) Predlog Sklepa o imenovanju predstavnika mestnega sveta ustanoviteljice v Nadzorni svet 

podjetja Javne službe Ptuj, d.o.o. 

 

Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je oblikovala predlog sklepa o imenovanju 

Tatjane Vaupotič Zemljič za predstavnika mestnega sveta ustanoviteljice v Nadzorni svet podjetja Javne 

službe Ptuj, d.o.o. 

 

Statutarno pravna komisija  k besedilu predloga sklepa ni imela pripomb.  

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o imenovanju predstavnika 

mestnega sveta ustanoviteljice v Nadzorni svet podjetja Javne službe Ptuj, d.o.o., v predloženem 

besedilu.    

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 26 navzočih z večino glasov (ZA-25, 

PROTI-0) sprejel predlagan sklep. 

 
c) Predlog Mnenja k imenovanju ravnateljice javnega vzgojno-izobraževanega zavoda Osnovna 

šola Ljudski vrt 

 

Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je oblikovala pozitivno mnenje k imenovanju 

Tatjane Vaupotič Zemljič za ravnateljico javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Ljudski 

vrt. 

 

Statutarno pravna komisija  k besedilu predloga mnenja ni imela pripomb.  

 

Ker ni bilo razprave o predlogu mnenja, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Mnenja k imenovanju ravnateljice javnega 

vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Ljudski vrt, v predloženem besedilu.    

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 26 navzočih z večino glasov (ZA-25, 

PROTI-0) sprejel predlagan sklep. 
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21. Pobude in vprašanja 

 

Pisna vprašanja in pobude, ki so bila prejeta za to sejo, so objavljena na spletni strani Mestne občine Ptuj 

in v zavihku Seje občinskega sveta za interne uporabnike. 

 

Andrej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval 

vprašanje št. 1218/28: Pri izvedbi kanalizacije v okviru projekta Odvajanje in čiščenje odpadne 

vode v porečju Drave Mestne občine Ptuj, se v več primerih dogaja, da je novo zgrajena 

kanalizacija višja od obstoječe kanalizacije na katero so občani priključeni in se zaradi tega ne 

morejo priključiti na novo zgrajeno kanalizacijo. Na pobudo občanov, da se to uskladi, jim 

izvajalec del Komunalno podjetje Ptuj odgovarja, da so v skladu z Odlokom o odvajanju in 

čiščenju komunalne in padavinske odpadne vode na območju MO Ptuj, dolžni sami izvesti interno 

črpališče na nivo, iz katerega bodo odpadne vode gravitacijsko odtekale v javno kanalizacijo, kljub 

temu, da imajo že več deset let obstoječi kanalizacijski priključek, izveden skladno s takratno 

zakonodajo. O problemih je s strani izvajalca seznanjen nadzornik in investitor MO Ptuj. Vodstvo 

MO Ptuj naj poda nedvoumen odgovor, tudi v smislu odgovora št. 1169/26, ki ga je podala županja 

Nuška Gajšek svetniku Milanu Klemencu, da so odločitve vodstva vedno politične, tudi če slonijo 

na strokovnih podlagah: 

- Ali bo investitor projekta Odvajanje in čiščenje odpadne vode v porečju Drave Mestne občine 

Ptuj, MO Ptuj naložil vsem občanom, ki se zaradi napak v projektu in neusklajenosti z dejanskim 

stanjem ne morejo priključiti na novo kanalizacijo, da sami na svoje stroške uredijo in vzdržujejo 

interna črpališča za nov kanalizacijski priključek, kljub dejstvu da imajo izvedeno obstoječo 

kanalizacijo? 

- Kakšna je pravna podlaga takšne zahteve, glede na dejstvo, da se je izvedba kanalizacije pričela 

na pobudo MO Ptuj, nekateri občani pa imajo kanalizacijske priključke, ki so bili izvedeni bistveno 

pred sprejetjem Odloka o odvajanju in čiščenju komunalne in padavinske odpadne vode na 

območju MO Ptuj in v skladu s takratno zakonodajo? 

- Ali naj svojim volivcem svetujemo, da v takih primerih angažirajo dobrega odvetnika, saj gre v 

tem primeru za poseg v že pridobljene pravice? 

 

Marta Tušek, svetniška skupina Desus je posredovala 

pobudo št. 1219/28: Zavodu za turizem smo namenili TOP lokacijo v samem centru mesta. Zakaj? 

Zato da bi jim izboljšali delovno okolje, da bi bili po potrebi dosegljivi in na hitro opazni za potrebe 

turistov, domačih in tujih, kar pa niso, saj v cca dveh letih niso uspeli dobaviti in montirati napisne 

table nad vhodom v poslovni prostor. Dokaz – fotografija v prilogi: Zato v imenu Svetniške skupine 

DeSUS MO Ptuj dajem naslednjo pobudo: Nemudoma naj se napisna tabla naroči in montira. 

 

Marta Tušek, svetniška skupina Desus je posredovala 

pobudo št. 1220/28: Občani in občanke so vse manj zadovoljni s storitvami javnega podjetja Javne 

službe Ptuj, d.o.o. Tako ostaja neurejeno in ne negovano cvetje v cvetličnih koritih po mestu, 

predvsem zaradi poletne suše. Prav tako niso bila zalita novo posajena drevesa in nekatera že 

odmirajo. Neurejeno in zelo slabo pokošeno je novo ROGOZNIŠKO pokopališče. Zapira se 

trgovina ŠKRNICELJ na mestni tržnici. Nič pa ni storjeno s strani upravljalca, da bi tržnica 

zaživela. Javne službe Ptuj, d.o.o. so javni servis za občane, saj so bile s tem namenom 

ustanovljene. Vse preveč se ukvarjajo s pridobivanjem gradbenih del pri drugih naročnikih in ko 

zmanjka kadra za izvedbo gradbenih del, kar uporabijo vrtnarje in ostale razpoložljive delavce v ta 

namen. V imenu stranke DeSUS MO Ptuj pa dajem naslednjo pobudo: Javne službe Ptuj d.o.o. naj 

se organizirajo tako, da bodo kvalitetno izpolnjevali vse zaveze iz naslova koncesijske pogodbe za 

javni del (daljinsko ogrevanje, urejanje pokopališč in spominskega parka, urejanje in zasaditev 

parkovnih površin, upravljanje s parkirišči in tržnico …) 
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Javne službe Ptuj, d.o.o. se naj reorganizirajo in sicer tako, da bo javni servis, namenjen javnim 

storitvam, ločen od pridobitne in tržne dejavnosti ne samo računovodsko, ampak naj se ustanovi 

novo Gradbeno podjetje za izvajanje gradbenih del, z ločenimi kadri in ločenim TRR, kajti pri tej 

organizaciji se lahko kadri in denarna sredstva nemoteno prelivajo. 

 

Marta Tušek, svetniška skupina Desus je posredovala 

vprašanje št. 1221/28: Javno podjetje Javne službe Ptuj, d.o.o. je tudi upravljalec tržnice. Ker 

tržnica nikakor ne more zaživeti smo v stranki DeSUS MO Ptuj mnenja, da upravljalec tržnice ne 

naredi dovolj, da bi prišlo do sprememb. Iz zanesljivih virov nam je znano, da PTUJČANI kupujejo 

EKO zelenjavo na MARIBORSKI tržnici od PTUJSKIH kmetov, kar se nam zdi absurdno.  

V imenu Stranke DeSUS MO Ptuj pa podajam naslednja vprašanja:  

- Kaj je upravljalec naredil v tej smeri, da bi vsakodnevno prodal čim več tržnega prostora?  

- Zakaj se dovoli, da prodajalci parkirajo svoja vozila ob prodajnih pultih, kot se je to dogajalo ob 

razstavi DOBROTE SLOVENSKIH KMETIJ (Dostava ja – parkiranje ne?) 

- Kdaj bodo postavljene na tržnici stojnice, ki bodo imele fiksno lokacijo s primerno streho in 

predalom za zaklepanje osebnih stvari branjevk ? 

 

Marta Tušek, svetniška skupina Desus je posredovala 

pobudo št. 1222/28: Dajemo pa pobudo, da se k sodelovanju povabi tudi kmete z EKOLOŠKO 

proizvodnjo hrane (vsaj tiste, ki prejemajo sredstva MO Ptuj za razvoj podeželja) in odpre 

EKOLOŠKA TRŽNICA vsaj na delnem segmentu, da ne bodo občani MO Ptuj kupovali zelenjave, 

sadja in ostalih izdelkov na tržnici v Mariboru od PTUJSKIH KMETOV.  

 

Marta Tušek, svetniška skupina Desus je posredovala 

vprašanje št. 1223/28: Vsem nam je znano, da se je pričela gradnja kanalizacije po programu 

investicij MO Ptuj. Gradnja se je, po operativnem planu izvajalca Komunalnega podjetja Ptuj, 

pričela v Kicarju in Velovleku in po informacijah na štirih vejah projektirane kanalizacije na tem 

območju. Nekako bi bilo smiselno, da se kanalizacija gradi iz mesta proti vasem in ne obratno. V 

samem mestu Ptuj – Cesta 8. avgusta, Anželova ulica, Nova vas, Žabjak, Štuki, Sovretova ulica, Ob 

Dravi in Zagrebška cesta i.t.d., kjer so za izvesti kratke veje kanalizacije. Te pa bodo izvajali na 

koncu pogodbenega obdobja, kar je nesmisel. Po informacijah strokovnih služb bi naj bil rok za 

izvedbo del na Cesti 8. avgusta september 2021. September je tu, nič se še ne izvaja, nasprotno – 

na ta odsek se je ponovno pozabilo (že drugič), kot da na robu Ptuja kanalizacija ni potrebna (gre 

za krak cca.  180 m). V imenu stranke DeSUS MO Ptuj pa podajam naslednji vprašanji:  

-Ali obstaja možnost in volja pri izvajalcu del, Komunalno podjetje Ptuj, da spoštuje svoj operativni 

plan izvedbe del in izvede kanalizacijo na kraku – Cesta 8. avgusta po potrjenem terminskem planu 

izvedbe del? 

- Ali obstaja možnost, da se istočasno z izvedbo kanalizacije, tam, kjer je to potrebno predvidi in 

izvede tudi ostala potrebna infrastruktura (razsvetljava, optični kabel za internet), da ne bodo 

kasneje potrebni dodatni posegi v teren, ko bodo dela že zaključena? 

 

Marta Tušek, svetniška skupina Desus je posredovala 

vprašanje št. 1224/28: Zunanje stopnišče – stopnice od lekarne na parkirni prostor Mercator so 

popolnoma uničene in dotrajale, s tem pa tudi zelo nevarne. Še bolj pa je moteča opozorilna tabla 

»UPORABA NA LASTNO ODGOVORNOST». Ja kje pa naj človek gre, da premaga to višinsko 

razliko, po prometni poti dovoza na parkirišče? (glej sliko 4) V imenu stranke DeSUS MO Ptuj pa 

podajam naslednje vprašanje: Kdaj se bo kdo lotil in to stopnišče saniral, saj močno kazi samo 

podobo mesta. Če pa MO Ptuj ni dolžna tega stopnišča sanirati, je pa sigurno dolžna odgovornega 

lastnika pozvati, da to opravi, da ne bo prihajalo do morebitnih nesreč, poškodb in odškodninskih 

zahtevkov.  
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Luka Žižek, svetniška skupina SD je posredoval 

pobudo št. 1225/28: Podajam pobudo, da se poleg že obstoječega dela Ptujskega gradu osvetli 

tudi severno stran žitnice. Glede na dejstvo, da imamo enega najlepših gradov v Sloveniji in Evropi 

je velika škoda, da ne bi tudi ob večernih urah in ponoči bil viden v vsej svoji lepoti.  

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala  

pobudo št. 1226/28: Sanacija Doma krajanov Budina. Predlagam, da se v letu 2022 hkrati z 

zamenjavo dotrajanih oken, skozi katera zamaka, uredi tudi fasada, kar nam je svetoval 

strokovnjak. Zaradi montažne gradnje doma bodo namreč po zamenjavi oken ostale luknje, ki jih je 

težko zapolniti, kar bo povzročalo dodatne stroške. 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala  

pobudo št. 1227/28: Sanacija čistilne naprave na Ranci. Predlagam, da se v proračunu za leto 2022 

zagotovijo sredstva za sanacijo čistilne naprave na Ranci tako, da ne bo prihajalo več do izlivov 

fekalnih voda v potok in neprijetnih vonjav.  

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala  

vprašanje št. 1228/28: Šolska pot Ob jezeru. Že pred časom sem dala pobudo, da se uredi ulico K 

Jezeru kot šolsko pot, saj jo koristijo učenci, ki se vozijo s kolesom v OŠ Mladiko ali peš, konec 

koncev pa po njej hodijo tudi vsi učenci, ki koristijo šolski avtobus. Zanima me, kako daleč je s to 

pobudo, saj ni zaslediti nobenega znaka za šolsko pot, ki je prejšnja leta bil postavljen? 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala  

pobudo št. 1229/28: Avtobusne postaje na Ormoški cesti. Predlagam, da se na avtobusni postaji 

pred odcepom za Ranco postavi nadstrešek, da otroci sedaj, ko se to postajališče koristi tudi za 

pot v šolo, ne bodo čakali na avtobus na dežju. Prav tako se naj pregleda tudi druge avtobusne 

postaje in poti do njih, ki so velikokrat zgolj poljske poti, da so prehodne in posute s peskom.  

 

Dijana Alibabić, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala  

vprašanje št. 1230/28: V predlogu proračuna – posebni del za leto 2022, je na postavki 6583 RKP 

ODSEK 1 Ptuj – Hajdina – Kidričevo - Majšperk, skupni predlog v znesku 100.000,00 €. Na 

podkonto 4204 Novogradnje, rekonstrukcije in adaptacije je znesek 13.787,34 €.  

Na vprašanje 834/19 je bilo rečeno da je projektiranje v zaključni fazi, da je pridobljena večina 

mnenj, in v teku pridobivanje zemljišč, ki so potrebna za izvedbo projekta. Zakaj se postavka 

zmanjšuje, če je bilo na vprašanje, kdaj se bo uredila cesta in pločnik Ob Železnici, rečeno, da bo 

to urejeno v sklopu kolesarskih povezav? Začetek del je že bil enkrat prestavljen in naj bi se dela 

pričela v začetku leta 2022. Glede na to, da gre za zelo ozko cesto, in na nekaterih delih 

nepregledno, bankine polne udarnih jam, cestišče dotrajano, je potrebno pristopiti k obnovi 

čimprej.  

 

Dijana Alibabič, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala  

pobudo št. 1231/28: Predlagam da se iz proračunske postavke 4266 Programske vsebine v 

Dominikanskem samostanu (glede na odloke države, programi ne bodo realizirani v celoti) 

odvzame 10.000,00 € in se doda nova postavka Ureditev odvodnjavanja meteorne vode na Selski 

cesti.  

Za odvodnjavanje ni ustrezno poskrbljeno, voda ne odteka in prihaja do težav, občanom zaliva 

dvorišča, kleti, garaže in stanovanjske objekte. Padavin je vsako leto več in je potrebno čimprej 

ukrepati, saj so posledice velike in drage. Posledično občanom zavarovalnice več ne želijo 

zavarovati objektov proti meteornim vodam. Ko voda odteče, ostane veliko peska in blata, prostori 

so pa polni vlage, ki jih je potrebno sanirati.  
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Dijana Alibabić, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala  

vprašanje št. 1233/28: Kot smo informirani iz medijev, se spet pojavljajo težave pri projektu Mestne 

tržnice. Prebrali smo lahko, da so Javne službe že večkrat opozorile na napake pri električni 

napeljavi. Bilo je rečeno, da se bo uveljavila bančna garancija. Glede na to da je pod vprašajem 

funkcionalnost objekta, nas zanima za kakšno vrsto bančne garancije gre in v kolikšnem znesku? 

Ali bo bančna garancija zadostovala popravilo izvedbe projekta? Ali je pri primopredaji bil 

podpisan zapisnik o izvršenih delih ter pisna izjava, da je bil objekt predan brez napak?  

 

Dijana Alibabić, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala  

vprašanje št. 1233/28: V predlogu proračuna za leto 2022 (vir: Predlog proračuna za leto 2022, str. 

45) sem zasledila podatek, da so letni izvedbeni cilji, s katerim se bo merilo doseganje zastavljenih 

ciljev, redno vzdrževanje 162 km javnih poti in 55 km lokalnih cest. Kar se mi zdi zelo majhna 

številka pri tekočem vzdrževanju občinskih cest. Prosim še za podatek, koliko je vseh km 

občinskih cest in zakaj je tako majhno število km za doseganje cilja letnega vzdrževanja? 

 

Dijana Alibabić, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala  

vprašanje št. 1234/28: Prav tako je v Predlogu proračuna za leto 2022 (vir: Predlog proračuna za 

leto 2022, str. 49) Postavka 1403 Promocija Slovenije, razvoj turizma in gostinstva, ki ji je 

namenjenih 842.00,00 €. Opisani so glavni programi, dolgoročni cilji in izvedbeni cilji. Me pa 

zanima, kateri produkti so bili oblikovani? Kateri so razvojni projekti v pripravi? Promocija 

kulturne dediščine na Ptuju in kako se je povečala dostopnost javnosti? Kako se bo urejala skrb 

za obnovo in oživitev prireditev v javnem interesu? 

 

Dijana Alibabić, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala  

vprašanje št. 1235/28: Čeprav smo na 27. seji potrjevali spremembo cene tako za vodarino, kot 

odpadke, bi prosila dopolnitev dokumentacije elaboratov in sicer, prosim če se doda Pogodba o 

najemu javne infrastrukture med MOP in izvajalcem, tako Komunale Ptuj, kot Javne službe. Prav 

tako naj se dodajo sodila oz kriteriji za razporejanje stroškov(stroški, plače, nabava, uprava, 

vzdrževanje). Doda naj se bruto bilanca omenjenih podjetij in register osnovnih sredstev.  

 

Miha Požgai, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval 

vprašanje št. 1236/28: Nekaj občanov me je opozorilo da so pri prenovi Ulice 5. prekomorske 

pločniki zelo ozki. Ker pa je tukaj po projektu mišljena še souporaba s kolesarji, me zanima ali se 

zadeva še lahko razširi glede na to, da je tudi zemlja občinska? Tukaj v stanovanjskem naselju bi 

pričakoval da so pločniki široki, saj gre za gosto poseljen del Ptuja. 

 

Miha Požgai, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval 

vprašanje št. 1237/28: Kdaj se misli sanirati cesto ki povezuje Orešje z Grajeno? Cesta je že sama 

po sebi zelo ozka, ampak ta poškodba jo pa dela  še ožjo in nevarnejšo. Največji problem nastane 

pozimi, ko pade sneg in se poškodbe cestišča sploh ne vidi. 

 

Matej Siebenreich, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval 

vprašanje št. 1238/28: Starši otrok v Spuhlji, ki obiskujejo OŠ Mladika se obračajo na mene v zvezi 

z avtobusnim postajališčem pri gostišču Villa Monde. Pravijo, da so otroci večkrat zaman čakali na 

avtobus na omenjenem postajališču in posledično zamujali na pouk in povzročali staršem skrbi. 

Zanima me, kako je potekala komunikacija med vodstvom OŠ Mladika, da bi lahko starše 

pravočasno opozorila na težave na tem novem postajališču. 

 

Matej Siebenreich, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval 

vprašanje št. 1239/28: Prejel sem informacijo od Arrive, da so po ogledu postajališča pri Villi 

Monde odkrili za celo paleto razlogov, da to postajališče ne izpolnjuje niti minimalnih zahtev po 
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pravilniku o avtobusnih postajališčih. Kako je lahko prišlo do tega, da se postajališče pozicionira 

na določeno mesto, preden se preveri ali ga bo možno registrirati ob državno cesto? 

 

Matej Siebenreich, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval 

vprašanje št. 1240/28: Glede na to, da je na cepilnih mestih vedno večja gneča in nekateri čakajo 

tudi do dve uri, predlagam da se predvsem za starejše postavijo kakšni stoli, da jim vsaj malo 

olajšamo čakanje. Turisti, predvsem tujci se čudijo in sprašujejo kako je v 21. st. možen tako 

nečloveški odnos do občanov. 

 

Matej Siebenreich, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval 

vprašanje št. 1241/28: V Spuhlji se že od spomladi ni strojno pometalo po ulicah zato prosim, da se 

to čim prej uredi. 

 

Matej Siebenreich, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval 

vprašanje št. 1242/28: Kdaj se predvideva, da od Arsa prejmemo dovoljenje za zaprtje Cero Gajk? 

 

Alen Iljevec, svetniška skupina Ptuj je naš je posredoval 

pobudo št. 1243/28: Bankine in travne površine ob cestiščih se v poletnih mesecih kosijo 

preredko, kar daje mestu zanemarjen videz. Temu smo bili priča na Potrčevi cesti, kjer je trava pod 

javorovim drevoredom segala tudi pol metra visoko. Še bolj pereč problem pa so obcestne 

površine ob Slovenskogoriški cesti, kjer okoliški prebivalci še dan danes nimamo pločnikov, 

nakljub kategorizaciji cestišča in smo te travnate površine primorani koristiti za pot v šolo, vrtec, 

trgovino,… Obcestne travne površine so bile ob Slovenskogoriški cesti tudi na prvi šolski dan 

preraščene s travo v višini najmanj pol metra, tako da so imeli starši in otroci, ki svoje otroke peš 

spremljajo v vrtec in v šolo zelo neprijetno izkušnjo. Stanje dokazuje tudi priloženo foto gradivo. 

Pozivam pristojne, da se dvigne sredstva za košnjo obcestnih površin, posebej tam, kjer ni 

pločnikov. 

 

Alen Iljevec, svetniška skupina Ptuj je naš je posredoval 

pobudo št. 1244/28: V imenu društva Ptuj je naš predlagamo, da se odprti prostor ob reki Dravi, ki 

smo ga pridobili z rušitvijo Koteksa spremeni v zelene površine z okrasnim drevjem in ostalo 

parkovno urbano opremo, saj na Ptuju le teh kronično primanjkuje. Nastala praznina je prijeten 

prostor ob reki, ki mimoidočim lahko nudi prostor za druženje, sprostitev in občudovanje vedute. 

Do izpeljave natečaja, ki bo prikazal kakšne vsebine bi na tem prostoru bile optimalne, se lahko z 

manjšim finančnim vložkom postavi nekaj dreves in urbane opreme, kar bo mestu z dušo vsekakor 

dalo večjo dodano vrednost kot makedamska podlaga z jeklenimi konjički.  

 

Alen Iljevec, svetniška skupina Ptuj je naš je posredoval 

pobudo št. 1245/28: Prebivalci Žabjaka in Kicarja imamo v zadnjih letih precej težav pri 

vključevanju iz ceste z oznako 328032 – Svržnjakova ulica, na cesto z oznako 1286 – 

Slovenskogoriška cesta. Težave so se začele pojavljati z razvojem naselij Žabjak in Kicar, v katerih 

se je v zadnjih letih zgradilo več 10 novih stanovanjskih objektov. Če temu dodamo še novo 

zgrajeni center Sožitje in bodoči dom za starejše občane, bo priključevanje na Slovenskogoriško 

cesto praktično nemogoče. Pristojne pozivamo k primerni prometni ureditvi v križišču 

Slovenskogoriške ceste in Svržnjakove ulice/Ulice Jožefe Lackove, ki vodi v naselji Žabjak in 

Kicar. Glede na to, da se pričenja 2. etapa sanacije Slovenskogoriške ceste, je sedaj najprimernejši 

čas za to, da ne bomo kasneje po naši stari navadi uničevali novo grajenih cestnih površin.  

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Desus je posredoval 

pobudo 1246/28: Podajam pobudo, da se odstrani grmičevja in bujna rast v zapuščeni 

stanovanjski hiši na Vičavi 112, kjer je hiša že dodobra zaraščena in je potrebno odstraniti rastje, 
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ki bo preprečilo gnezdenje plazilcev in ostalih živali, ki bi bile lahko nevarne za občanke in občane. 

Občane predvsem skrbi za otroke, ki vsakodnevno hodijo tam mimo. Naprošam vas, da poskrbite, 

da se grmičevje in bujna rast odstrani, prav tako pa, da se poskrbi, da se odstranijo gnezda 

plazilcev, ki bi bila lahko nevarna za občane. 

Obrazložitev: S strani občanov na Vičavi sem bil obveščen, da je stanovanjska hiša na naslovu Vičava 

112 že dalj časa zapuščena. Sedaj se tam zbirajo potepuški psi, mačke prav tako je ogromno plazilcev, 

kar posledično občane navdaja s strahom, da bo prišlo do kakršnegakoli neljubega dogodka. Hiša je že 

konkretno zaraščena in je potrebno odstraniti rastje, ki bo preprečilo gnezdenje plazilcev in ostalih živali, 

ki bi bile lahko nevarne za občanke in občane. Občane predvsem skrbi za otroke, ki vsakodnevno hodijo 

tam mimo. 

Naprošam vas, da poskrbite, da se grmičevje in bujna rast odstrani, prav tako pa, da se poskrbi, da se 

odstranijo gnezda plazilcev, ki bi bila lahko nevarna za občane. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Desus je posredoval 

pobudo št. 1247/28: Podajam pobudo, da se na javnih cestah v lasti MO Ptuj, kjer je z znakom 

predpisana omejitev tovornega prometa nad 7.5 t dopolni z dopolnilno tablo »DOVOLJENO ZA 

VOZILA, KI OPRAVLJAJO JAVNO SLUŽBO« s tem bomo omogočili delavcem Javnih služb Ptuj in 

ostalim, ki opravljajo javno službo, da lahko opravljajo svojo dejavnost, npr. pobiranje smeti, 

črpanje greznic ipd. 

Obrazložitev: Na javnih cestah v Mestni občini Ptuj smo na nekaterih odsekih postavili table za prepoved 

tovornih vozil katerih največja dovoljena masa presega 7,5 ton. Predlagam, da se znaki dopolnijo z 

dopolnilnimi tablami »DOVOLJENO ZA VOZILA, KI OPRAVLJAJO JAVNO SLUŽBO«. S to dopolnilno 

tablo bomo omogočili tako podjetjem kot delavcem, da izvajajo obvezno javno službo, ki so jo dolžni 

izvajati skladno s predpisi. Sedaj jim namreč ta omejitev izvajanje obvezne službe onemogoča saj vozila 

presegajo največjo dovoljeno maso 7.5 t in so zaradi tega podvrženi sankcijam. V tem primeru govorimo o 

vozilih npr. za odvoz smeti, odvoz grezničnih gošč, za prevoz sipkega tovora (asfalt), ko izvajajo sanacije 

cest ipd. V kolikor želimo imeti zadeve urejene potem moramo dovoliti, da izvajajo svojo obvezno službo, 

ker odvoza smeti in odpadkov ne morejo izvesti po »zraku«, prav tako pa se ne more izvesti sanacija cest, 

kanalizacije ko je potrebno pripeljati določen tovor za izvedbo del. Predlagam, da se zadeva prouči in 

izvede ustrezna izvedba dopolnilne table. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Desus je posredoval 

pobudo št. 1248/28: Podajam pobudo, da Mestna občina Ptuj prouči ali obstaja možnosti objave le 

zvočnih zapisov zapisnikov sej odborov in ostalih delovnih teles in komisij. To bi predvsem 

pripomoglo k lažjemu in bolj učinkovitemu dela strokovnih služb občinske uprave, ki sedaj 

porabijo ogromno časa za prepis zvočnih posnetkov. 

Obrazložitev: Strokovne službe občinske uprave Mestne občine Ptuj porabijo ogromno časa pri 

prepisovanju zvočnih zapisov sej odborov, komisij in delovnih teles Mestnega sveta Mestne občine Ptuj. 

Predlagam, da se pouči možnost hranjenja zapisnikov le v zvočni obliki, ker bomo s tem prihranili 

ogromno časa strokovnih sodelavcev in istočasno omogočili večjo učinkovitost delovanja občinske 

uprave. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Desus je posredoval 

pobudo št. 1249/28: Podajam pobudo, da Komunalno podjetje Ptuj poda informacijo koliko pritožb 

je bilo podanih zaradi netočnega odčitavanja števcev za vodo. Po pridobljenih informacijah se 

občani pritožujejo nad enormnimi količinami zaračunane vode navkljub temu, da niso imeli okvare 

na omrežju.  
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Milan Klemenc, svetniška skupina Desus je posredoval 

pobudo št. 1250/28: Podajam pobudo, da Komunalno podjetje Ptuj poda informacijo kako je 

mogoče, da je pri gospodarskih subjektih, ki v času korone sploh niso obratovali, prejeli pa so 

enormne poračune za vodo pri tem pa so popisane enormne količine. 

Obrazložitev: Komunalno podjetje Ptuj naj poda pojasnilo zakaj je prišlo do enormnih poračunov oziroma 

popisa velikih količin vode navkljub temu, da nekateri gospodarski subjekti v času korone sploh niso 

obratovali, prav tako pa na njihovem omrežju ni prišlo do okvare vodovodnega sistema. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Desus je posredoval 

pobudo št. 1251/28: Podajam pobudo, da Mestna občina Ptuj s strokovnimi službami pristopi k 

sanaciji cestišča na ulici Ob Studenčnici 1 in Mariborski ulici 21, kjer meteorna voda zaliva 

stanovanjske hiše. 

Obrazložitev: Na Mariborski cesti 20, 22 in cesta Ob Studenčnici 1 na JP 830682 (Ob Studenčnici), ob 

večjih nalivih prihaja do poplavljanja stanovanj v podkletenih etažah objektov. Občani so že večkrat 

poizkušali na občinskih službah, da bi se dogovorili glede odvodnjavanj meteornih vod s ceste, ki zaliva 

njihove hiše. Strokovne službe so odgovorile, da bo sanacija izvedena šele ob naslednjem asfaltiranju in 

da hidravlična študija ni potrebna, prav tako so zapisali da meteorna kanalizacija zadošča potrebam 

odvajanja vode s ceste ob normalnih padavinah (normalnih padavin že nekaj let več ni), da bi z dodatnim 

jaškom prišlo do preobremenitve sistema. Z navedbami se nikakor ne morem strinjati saj je jasno, da vode 

prihajajo iz javne ceste in ogrožajo premoženje občanov. Strokovne službe naj nemudoma pristopijo k 

vzpostavitvi ustreznega odvodnjavanja (postavitev 3 do 4 m cestnih robnikov, jaška) in gre v danem 

primeru za zanemarljiv strošek v primerjavi s povzročeno škodo. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Desus je posredoval 

pobudo št. 1252/28: Podajam pobudo, da se poda informacija kdo in na kakšen način meri 

kvaliteto in pitnost vode v objektih, ki so za javno rabo kot so npr. šole, vrtci, bolnice, hoteli, javne 

ustanove ipd. Prav tako naj se poda kje je javno objavljena kvaliteta vode in dovoljene vrednosti v 

vodi. Če teh objav ni podajam pobudo, da se to javno objavi. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Desus je posredoval 

pobudo št. 1253/28: Podajam pobudo, da se pozove uporabnike in lastnike kompleksa bivše 

vojašnice na Vičavi, da poskrbijo za postavitev košev in očistijo smeti, ki jih je iz dneva v dan več, 

prav tako je bilo zaznati polomljene klopi, ki kazijo podobo. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Desus je posredoval 

Pobudo št. 1254/28: Podajam pobudo, da Mestna občina Ptuj v poročilu participativnega 

proračuna, ki je bil objavljen v 6. številki Ptujčana popravi članek na strani 12, saj je le ta 

pripravljen površno in ni zajel vseh četrtnih skupnosti ter opisal projektov, ki se bodo izvajali po 

četrteh. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Desus je posredoval 

pobudo  št. 1255/28: Podajam pobudo, da Mestna občina Ptuj in SOU Sp. Podravja pristopita k 

preverjanju, kdo spušča greznične gošče v vodotok Grajena, ker ob vsakem deževju prihaja do 

načrtovanih izpustov greznice v potok Grajena. Pristojni naj zoper kršitelje ustrezno ukrepajo. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Desus je posredoval 

pobudo št. 1256/28: Podajam pobudo, da Mestna občina Ptuj pristopi k izdelavi ocene požarne 

ogroženosti ptujskega gradu, glede na to da le ta ni izdelana. Na podlagi ocene se naj nato 

zagotovijo in izvedejo ustrezni ukrepi za zaščito ptujskega gradu. 
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Milan Klemenc, svetniška skupina Desus je posredoval 

pobudo št. 1257/28: Podajam pobudo, da Mestna občina Ptuj pristopi k pripravi in ureditvi 

kratkotrajnega ustavljanja pred Osnovno šolo Olge Meglič iz smeri Muzejskega trga, na območju 

knjižnice in Prešernove ulice, kjer bi se s prometno signalizacijo ustrezno označilo kratkotrajno 

ustavljanje za prevzem in predajo šolskih otrok po sistemu »poljubi in odpelji«. V praksi se 

tovrstno ustavljanje izvaja že sedaj, vendar posamezni vozniki v manjši koloni negodujejo, hupajo 

ali celo sunkovito zapeljejo mimo vozila iz katerih izstopajo otroci, prihaja celo stanja, ko 

posamezniki zaradi objestne vožnje odvzemajo prednost pešcem, ko le ti prečkajo prehod za 

pešce na Cafovi ulici proti OŠ Olge Meglič. Pri tem bi voznike še prijazno obvestili, da prihajajo  v 

območje šole, kjer je pričakovati kratkotrajne zastoje in jih pozvati k strpnosti. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Desus je posredoval 

pobudo št. 1258/28: Podajam pobudo, da Mestna občina Ptuj zaradi problematike parkiranja 

staršev otrok, ki obiskujejo OŠ Olge Meglič poda usmeritve občinski redarski službi, da med 8.00 

in 8.30 ter med 12.30 in 13.30 ne nadzira plačila parkirnine v modri coni v Dravski ulici ob Gostilni 

Ribič. Kljub temu, da gre za neznaten strošek se zgodi, da starši nimajo drobiža ali pozabijo kupiti 

parkirni listek. S tem bi se več staršev parkiralo pri spodnjem vhodu v šolo, s čimer bi se nekoliko 

razbremenil promet v Prešernovi ulici. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Desus je posredoval 

pobudo št. 1259/28: Podajam pobudo, ki jo je že obravnavala komisija za ogled šolske poti in sicer 

da Mestna občina Ptuj na Muzejskem trgu postavi prometni znak 1116-2 »Bližina mesta na cesti ali 

njenem delu, kjer se pogosto zadržuje več otrok, ki prečkajo cesto, hodijo po njej ali tam čakajo na 

prevoz«. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Desus je posredoval 

vprašanje št. 1260/28: Podajam pobudo, da Komunalno podjetje Ptuj poda informacije zakaj je 

prišlo do omejitev in prepovedi zalivanja javnih in zasebnih površin glede na to, da ima 

Komunalno podjetje Ptuj kar nekaj globinskih vodnjakov iz katerih črpa vodo in je njihov vodostaj 

v takšnih višinah, ki jih suša ne bi smela prizadeti. Namreč Komunalno podjetje Ptuj je eno izmed 

redkih na območju države, ki je omejilo porabo vode. Za primerjavo, primorski del države ni imel 

omejitve črpanja vode navkljub temu, da ima bistveno manj vodnih virov. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Desus je posredoval 

pobudo št. 1261/28: Podajam pobudo, da se poda informacija zakaj je prišlo do zastojev pri 

sanaciji ceste v Krčevini pri Vurbergu 154, kjer so se dela ustavila, cesta pa je po vsakem nalivu v 

katastrofalnem stanju. Prav tako naj se pristopi k sanaciji celotne ceste in ne samo posameznih 

delov, ki bodo potrebni popravila v zelo kratkem času. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Desus je posredoval 

pobudo št. 1262/28: Podajam pobudo, da Mestna občina Ptuj sedaj, ko je odstranjena stavba 

Koteksa in očiščeni ostanki stavbe na začasnem parkirišču pristopi k ozelenitvi prostora, ki bo 

mestu dal več zelenih površin. Zasaditev in ozelenitev bi smiselno umestili v začasni parkirni 

prostor in bi ga nato skladno z idejno zasnovo tudi nekako umestili v predlagano rešitev območja 

»Koteksa«. S tem bo mesto pridobilo nekaj zelenih površin, ki so staremu mestnemu jedru 

vsekakor potrebne. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Desus je posredoval 

pobudo št. 1263/28: Podajam pobudo za postavitev ogledala v križišču Tihe poti-Raičeve ulice-

Slomškove ulice, ki je istočasno tudi šolska pot. S tem bomo pripomogli k varnosti vseh 

udeležencev v prometu. 
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Milan Klemenc, svetniška skupina Desus je posredoval 

pobudo št. 1264/28: Podajam pobudo, da Mestna občina Ptuj pristopi k uvedbi brezplačnega 

mestnega avtobusnega prevoza na način kot so ga uvedli v Ljubljani in Mariboru. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Desus je posredoval 

pobudo št. 1265/28: Podajam pobudo, da Mestna občina Ptuj poda informacijo koliko sredstev 

nameni za objavi v vseh medijih (razen Ptujčana) na mesečni in letni ravni za obdobje zadnjih petih 

let. Informacija naj vsebuje po specifikacijo po mediju. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Desus je posredoval 

pobudo št. 1266/28: Podajam pobudo, da Mestna občina Ptuj poda informacijo kakšen bo pristop k 

krepitvi odnosov s pobratenimi mesti, ker se te vezi čedalje bolj krhajo in izgubljajo na pomenu. 

Menim, da je potrebno okrepiti izmenjavo in ne smemo pozabiti na mednarodna sodelovanja, ki so 

na Ptuj pripeljala številne avtobuse ljudi predvsem zaradi partnerstva in iskrenega povezovanja. 

Navkljub COVID-u bi lahko te odnose vzdrževali in krepili saj se starejša generacija počasi 

poslavlja in zadaj prihajajo mladi, ki ravno tako želijo sodelovanja. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Desus je posredoval 

pobudo št. 1267/28: Podajam pobudo, da Mestna občina Ptuj poda informacijo koliko sredstev 

nameni za na letni ravni za zastopanja za obdobje 5 let in katere so odvetniške družbe s katerimi 

ima Mestna občina Ptuj podpisana pooblastila in pogodbe za zastopanje. Informacije naj se podajo 

za vsako odvetniško pisarno posebej. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Desus je posredoval 

pobudo št. 1268/28: Podajam pobudo, da se poda informacija ali je Nadzorni odbor Mestne občine 

Ptuj posredoval poročilo o ugotovljenih nepravilnostih v Mestnem gledališču Ptuj na Računsko 

sodišče in pristojnemu ministrstvu, kot je to v svojem dokumentu št. 06210-89/2021 priporočila 

Komisija za preprečevanje korupcije in ali so že podane ugotovitve pristojnih. Prav tako me 

zanima, če je bilo že poslano poročilo na KPK kot je to zapisano v dopisu in katere so bile 

navedbe. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Desus je posredoval 

vprašanje št. 1269/28: Podajam pobudo, da Komunalno podjetje Ptuj pojasni, ima v elaboratu za 

dejavnost ČIŠČENJA odplak napisano, da na letni ravni neposredni stroški dela znašajo 

399.000,00 € (stran 19) prav tako je v elaboratu zapisano, da na tej dejavnosti dela 10 ljudi (stran 

15) kar pomeni, da ta strošek na zaposlenega znaša mesečno znaša 3.325,00 € glede na navedeno 

prosim da se poda informacija: Koliko znašajo neposredni stroški dela na dejavnosti za prvo 

polletje leta 2021. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Desus je posredoval 
pobudo št. 1270/28: Podajam pobudo, da Komunalno podjetje Ptuj pojasni, ima v elaboratu za 

dejavnost ČIŠČENJA odplak napisano, da na letni ravni neposredni stroški dela znašajo 

399.000,00 € (stran 19), prav tako je v elaboratu zapisano da na tej dejavnosti dela 10 ljudi (stran 

15) kar pomeni, da ta strošek na zaposlenega znaša mesečno znaša 3.325,00 € glede na navedeno 

prosim da se poda informacija: Koliko znaša povprečna bruto plača delavcev na dejavnosti 

ČIŠČENJA odplak? 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Desus je posredoval 

pobudo št. 1271/28: Podajam pobudo, da Komunalno podjetje Ptuj pojasni ima v elaboratu za 

dejavnost ODVAJANJA odplak napisano, da na letni ravni neposredni stroški dela znašajo 

176.000,00 € (stran 18), prav tako je v elaboratu zapisano da na tej dejavnosti dela 7 ljudi (stran 14) 
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kar pomeni, da ta strošek na zaposlenega znaša mesečno znaša 2.095,00 €, glede na navedeno 

prosim da se poda informacija: Koliko znašajo neposredni stroški dela na dejavnosti za prvo 

polletje leta 2021? 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Desus je posredoval 

pobudo št. 1272/28: Podajam pobudo, da Komunalno podjetje Ptuj pojasni ima v elaboratu za 

dejavnost ODVAJANJA odplak napisano, da na letni ravni neposredni stroški dela znašajo 

176.000,00 € (stran 18) prav tako je v elaboratu zapisano da na tej dejavnosti dela 7 ljudi (stran 14) 

kar pomeni, da ta strošek na zaposlenega znaša mesečno znaša 2.095,00 € glede na navedeno 

prosim da se poda informacija: - Koliko znaša povprečna bruto plača delavcev na dejavnosti 

ODVAJANJA odplak. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Desus je posredoval 

vprašanje št. 1273/28: Podajam pobudo, da Mestna občina Ptuj poda informacijo koliko sredstev 

nameni za na letni ravni, za izdelavo pravnih mnenj za obdobje 5 let in katere so odvetniške 

družbe, s katerimi ima Mestna občina Ptuj podpisano pooblastila in pogodbe so izdelala ta mnenja 

in v katerih zadevah. Informacije naj se podajo za vsako za vsako odvetniško pisarno posebej. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Desus je posredoval 

pobudo št. 1274/28: Podajam pobudo, da se poda informacija, kako daleč je s potek izgradnje nove 

kurilnice. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Desus je posredoval 

pobudo št. 1275/28: Ponovno podajam pobudo, ki sem jo podal že v letu 2020, kjer sem v pobudah 

št. 766/18, 803/19 in 804/19 želel nekatere podatke in so bile pobude zaradi neodobravanja in 

nerazumevanja nekaterih vpletenih neizvedena. Zato skladno s prejetim mnenjem Ministrstva za 

javno upravo in Informacijske pooblaščenke podajam pobudo, da vsi javni zavodi in pravni 

subjekti, katerih ustanoviteljica je Mestna občina Ptuj (razen šol in vrtca) pripravijo poročila o 

prejetem in ustvarjenem. Poenostavljeno: PREJETO in USTVARJENO, koliko sredstev dobijo od 

lokalne skupnosti, države, koliko iz lastnega prihodka in koliko iz drugih virov ter nato razčlenitev 

odhodkov (kilometrine, dnevnice, podjemne pogodbe, študentsko delo, telefoni….) za obdobje 

zadnjih petih let. Zaradi kompleksnosti in obsega predlagam, da se pripravijo odgovori na 

zastavljeno pobudo nekje do januarske seje 2022. 

Obrazložitev: Vsi javni zavodi in pravnih subjekti katerih ustanoviteljica je Mestna občina Ptuj si zaradi 

narave dela izplačujejo kilometrino, dnevnice, podjeme pogodbe, študentsko delo, ki v nekaterih primerih 

ni zanemarljiv strošek. Mestna občina Ptuj kot ustanoviteljica in solastnica ali ustanoviteljica pravnih 

subjektov za to nameni del proračunskih sredstev, ki pa so lahko tudi veliko breme. Predlagam, da se 

zberejo podatki o izplačanih kilometrinah za vse prej omenjene zavode in subjekte za vsak mesec v letu 

posebej. Pri čemer se razčlenijo odhodki izplačila kilometrin, dnevnic, podjemih pogodb, študentskega 

dela ipd. Za obdobje zadnjih petih let (5) iz katerih bodo razvidna plačila kilometrine po vsakem zavodu za 

vsak mesec v letu posebej. Prav tako naj se navede koliko gre za delovanje zavoda kot taki (hladni 

pogon) in koliko za program, in kaj se iz tega potem ustvari in po realnih podatkih, ne abstraktnih ocenah, 

podatkih ki so dejanski in statistično preverljivi, tudi z ekonomskim izplenom in strokovna ocena ali 

kvaliteta dela dokazana z neodvisnimi viri. 

Prihodki po viru in namenu :  

- Javni: MO Ptuj; Ministrstva, Evropska  

- Nejavni: Lastni prihodek  

- Delitev na glavne skupine:za materialne stroške, za plače, za programske stroške, za investicije, 

Pri stroških:  

- stroški dela, redno zaposleni, zunanji 

- materialni stroški 
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- stroški dejavnosti – programa 

- investicijski stroški 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Desus je posredoval 

pobudo št. 1276/28: Podajam pobudo, da se poda informacija kako je z gradnjo kanalizacijskega 

omrežje, kjer se gradi kanalizacija v bližini stanovanjskih hiš, ki pa zaradi drugega naslova niso 

zajete v gradnjo npr. (Sovretova pot – Orešje) in mejijo le nekaj metrov od Sovretove poti, kjer bo 

izvedena gradnja. Ali obstaja možnost priključitve na omrežje tudi teh objektov? 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Desus je posredoval 

pobudo št. 1277/28: Podajam pobudo, da se preveri zagotovitev zavarovanja za primer pravnega 

zastopanja svetnic in svetnikov v zvezi z opravljanjem funkcije, kot je bilo to urejeno v prejšnjem 

mandatu. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Desus je posredoval 

pobudo št. 1278/28: Podajam pobudo, da Mestna občina Ptuj pristopi k sanaciji opornega zidu na 

naslovu Vičava 104, ki se nevarno poseda in obstaja velika verjetnost, da bo padel na cesto. Zato 

ga je potrebno nemudoma sanirati. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Desus je posredoval 

pobudo št. 1279/28: Podajam pobudo, da se občanom javno pojasni zaplet, ki je nastal zaradi 

Festivala narodnozabavne glasbe Ptuj, ki je bil zaradi tega preseljen v Juršince. MO Ptuj naj v 

izogib vsem nejasnostim poda javno stališče glede tega festivala, ki nosi identiteto Ptuja in bi 

moral ostati v našem mestu. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Desus je posredoval 

pobudo št. 1280/28: Podajam pobudo, da se ogromne količine mletega asfalta, ki ostajajo pri 

gradnji kanalizacijskega omrežja, ki ga izvaja Komunalno podjetje Ptuj. Mleti asfalt naj deponirajo 

pri vzdrževalcu javnih občinskih cest, ki ga naj le ta uporabi za vzdrževanje javnih cest. Te količine 

mletega asfalta so že tako ali tako v lasti Mestne občine Ptuj in izvajalci, ki izvajajo vzdrževanje 

javnih cest so ga primorani kupovati na trgu, tam pa ga imamo v enormnih količinah. Prav tako je 

bil ta material že plačan pri gradnji, zajeto in zaračunano je tudi njegovo odstranjevanje. Glede na 

velike količine mletega asfalta iz naslova gradnje kanalizacijskega omrežja lahko prihranimo kar 

nekaj sredstev zato naj Komunalno podjetje Ptuj deponira mleti asfalt pri vzdrževalcu javnih cest. 

 

Aleksander Voda, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je podal 

pobudo št. 1281/28: Spodnje Podravje je eno izmed najslabše precepljenimi območij. Zasledimo 

lahko, da določeni župani pozivajo svoje občane k cepljenju. Pri nas zdravstveni dom in tudi 

bolnišnica intenzivno cepita. Zanima me, kakšno je stališče Mestne občine Ptuj, pa tudi osebno 

stališče županje, glede tega. Menim, da bi bilo dobro, če bi občina pozvala občane k 

številčnejšemu celjenju za preprečitev okužb z virusom Covid 19. 

Županja: Cepljenje je stvar osebne izbire posameznika. Ne jaz, ne Mestni svet nismo pristojni, da 

pozivamo občanke in občane, kaj naj delajo s svojim telesom. To je njihovo stališče. Jaz lahko za sebe 

povem in za sebe govorim, za druge pa ne morem ne govoriti, niti jih v to nagovarjati. Dokler je cepljenje 

prostovoljno, bomo posameznikom prepustili, da se odločajo po svoji lastni presoji. Takšne aktivnosti so 

stvar stroke in ne politike.  

 

Janez Rožmarin, svetniška skupina NSi je podal 

vprašanje št. 1282/28: V povezavi z novim naseljem na območju Žabjaka me zanima, ali imamo v 

načrtu ureditev nove ulice, s potrebno infrastrukturo (pločnik, krožišče), saj se bo v prihodnje na 

tem območju zagotovo povečal promet zaposlenih in obiskovalcev.  
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Županja: Podobno vprašanje je postavil Alen Iljevec. Strokovne službe bodo pripravile odgovor. 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je podala 

vprašanje št. 1283/28: Koliko zaposlenih na občinski upravi je cepljenih? 

Županja: Cepljenih je približno takšen odstotek zaposlenih kot na ravni celotne občine, to je nekaj več kot 

polovica. Nekaj je tudi prebolevnikov, ki se bodo cepili, ko se bodo lahko. Teste za samotestiranje smo 

nabavili s skupnim naročilom za vse javne zavode, katerih ustanoviteljica je Mestna občina Ptuj, z izjemo 

lekarn in zdravstvenega doma. Strošek testov, ki zadostujejo do konca oktobra, za omenjene institucije je 

znašal 7.000,00evrov.  

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je podala 

pobudo št. 1284/28: Predlaga označitev ulic, saj predvsem pri manjših prihaja so težav pri iskanju 

prave. Daje pobudo, da se za to zagotovijo sredstva v prihodnjem letu.  

Županja: Na Mestni občini težave v povezavi s tem poznamo. K reševanju je treba pristopiti sistemsko in 

celovito. En del sredstev za to je že rezerviran. 

 

Alen Iljevec, svetniška skupina Ptuj je naš je podal 

pobudo št. 1285/28: Poudarja nujnost ureditve cestišča in hišnih številk v Žabjaku, saj tudi 

interventna vozila težko pridejo na pravi naslov. Hišne številke so pomešane. Nujno je zagotoviti 

sredstva, zato apelira na svetnike, da si prizadevajo za rešitev tega problema. 

 

Ker ni bilo več vprašanj, pobud in predlogov, je predsedujoča zaključila točko dnevnega reda. 

 

22. Informacije 

 

 29. redna seja sveta bo, v skladu s terminskim planom, potekala v ponedeljek 18. oktobra 2021; 

 24. – 26. september 2021 – Festival ptujskih zgodb, 

 27. september – Svetovni dan turizma; mestna tržnica, 

 27. september – Otvoritev razstave ob 20. obletnici pobratenja z Burghausnom, 

 30. september – Trgatev v mestnem vinogradu 
 

Ker ni bilo več informacij, je predsedujoča zaključila točko dnevnega reda. 

 

SKLENITEV SEJE: 

Ker je bil dnevni red 28. seje sveta izčrpan, se je predsedujoča navzočim zahvalila za udeležbo in 

sodelovanje na seji in sejo sklenila ob 16.uri.  

              

                                                                                       

                                                                      

Zapis pripravila:                                                                                       Nuška Gajšek 

Tina Baštevc                                                                                                županja                                             

 


